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Protokoll fört vid zonmöte zon 1-2 av Lions distrikt 101 – M  
torsdag den 18 april 2024 kl 18:30 i restaurang Mässen, Köping.   
 

Närvarande: se bifogad närvarolista sist: 22 medlemmar från 6 klubbar (se bilaga i slutet). 

Vi började med att äta lite god mat innan mötets öppnande. 

 

1. Mötets öppnande 

Zonordförande Ulf Carlsson, LC Kungsör, hälsade alla välkomna och förklarade mötet 
öppnat.  
Därefter överlämnade Ulf ordet till Hans Alfons, som informerade om LCIF. 

Hans är en av 5 LCIF-koordinatorer som bl.a. ser till att pengarna går fram till rätt ställe. 
Det är viktigt att märka inskickade medel med klubbens namn för att redovisningen ska 
bli rätt, och LCIF-poängen ska hamna på rätt klubb. 
Vi behöver också bli bättre på att rapportera in utförda aktiviteter, annars ser det ut som 
att vi inte gör något. Alla klubbar behöver ha en kontaktperson för LCIF för ett bättre 
informationsflöde. 
Man har tagit fram en ny och bättre kamin att skicka till Ukraina. Det går en del tält till 
olika katastrofer. Pengar behövs hela tiden. 

 

Några klubbar har Melvin Jones att ta ut: 
Arboga 7 st, Skultuna 6 st, Surahammar 1 st, Västerås-Lundby 3 st. 
 

Det kom upp klagomål på tullavgifterna på Melvin Jones-plaketterna. Det förekommer 
tydligen också att UPS vill ha betalt vid leverans, vilket inte känns rätt. Redovisningen 
från Distriktskassören är ofullkomlig, det behöver förbättras. 

Hans tar med sig synpunkterna till DR/DM. 
 

Hans kontaktuppgifter: 
0702594555 

hans_alfons@msn.com 

 

2. Val av sekreterare 

Lars Nilsson, LC Kungsör fick uppgiften. 

3. Val av två justerare 

Per Olsson och Horst Titel, båda från LC Kungsör valdes. 

4. Övriga ärenden och fastställande av dagordning 

Dagordningen fastställdes med tillägg av ett par övriga ärenden. 

mailto:hans_alfons@msn.com
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5. Rapporter från varje klubb 

LC Arboga: 25 st medlemmar, varav nästan hälften är kvinnor. Till påsk hade man gjort 
om chokladhjulet till ett ägghjul som blev uppskattat. Det blir zonmöte i Arboga i aug. 

 

LC Hallstahammar: Tagit in 5 nya medlemmar, är nu 30 st och har 3 nya på gång. Man 
har haft musikkvällar, och försöker ha programpunkter på mötena. Det planeras en 
hemlig bussresa för medlemmarna. Det blir fiskdamm och lotteri på Åsbydagen. 
 

LC Kungsör: Fått in flera nya medlemmar och är nu 13 st. Försöker att ha 
programpunkter på mötena, senast var det en föreläste en major från 
ledningsregementet. Det är snart marknad i Kungsör, då man medverkar med ett lotteri. 
I augusti är det Kungsörsdagen och då brukar barnen bjudas på grillad korv. 
 

LC Rytterne-Kvicksund: 12 st medlemmar. 30/6 blir det Veteranrally med mopeder, 
traktorer och bilar. 
 

LC Surahammar: Har tyvärr tappat några medlemmar, är nu 16 st. Anordnar ett 
båtlotteri (båt + trailer), 1000 lotter á 50 kr. Det brukar bli uppskattat. På kommunens 
uppdrag håller man i Valborgsmässofirandet. På Sura-dagarna är man på plats med 
korvvagnen. 
 

LC Västerås-Lundby: 12 st medlemmar, jobbar på att bli fler men det är svårt. Deltar 
med chokladhjul på Valborsmässofirandet vid Anundshög. Samlar in glasögon som ska 
skickas till Vision to all. 
 

Representant för Vision to all i Sverige är optiker John Godoy. 
john.joseph,godoy@gmail.com 

0702225670 

 

6. Zonordförande och past zonordförande har ordet 

ZO Ulf: Funktionärsutbildningarna flyttas fram. 

Lions cancerforskningsfond har låga omkostnader, senast 1,46 %. Det går att ange vilket 
område man vill att pengarna ska gå till. Det blir föreläsning av forskare i Örebro 2/5 vid 
USÖ. 
 

Past ZO var inte närvarande. 

7. Rapport från Distriktsråd 4 och extra Distriktsmöte 

Extra DM blev inte av p.g.a. oklarheter i ekonomin, ansvarsfrihet kunde inte beviljas. 
Anna Bolin blir ny DG. Ny verksamhetsplan är på gång. 
Det blir ungdomsläger 2025-26. 

8. Kommande zonmöte 

Nästa zonmöte blir i Arboga 6/8, inbjudan kommer. 

9. Övriga frågor 

Arboga: Lions hemsida har blivit sämre. DR-protokollen publiceras alldeles för sent. 
 

Surahammar: Angående MSB, det pågår uppbyggnad av det svenska civilförsvaret, men 
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det är tomt i förråden. Är Lions inblandat på något sätt? Kan man få besöka tältförrådet i 
Kristinehamn och se hur det fungerar? 

 

Hans A: Man ska försöka få till ett avtal med MSB som beskriver hur Lions kan stötta 
hjälpinsatserna vid lokala katastrofer. 
Hans kollar om det går att ordna ett besök i Kristinehamn och kontaktar ZO Ulf. 

10. Mötets avslutande 

ZO Ulf tackade deltagarna och avslutade mötet. 

 

 

Köping och Kungsör dag som ovan 

 

 

Lars Nilsson Ulf Carlsson Per Olsson Horst Titel 

 

Sekr. Mötesordf. Just. Just. 
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